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(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

De heer 

De heer 
ambtelijk 

adviseur 

De heer 
ambtelijk 

secretaris 

1. 
Opening 

Mevrouw 

BMR 

neet de 
aanwezigen 

welkom en 

opent 
de 

vergadering. (geanonimiseerd)

2. 
Verslag vergadering 

30 
september 

2019 

Desgevraagd geeft 
de heer 

Mean 
dat bovenaan biz. 2 het 

project 
De Grote Bunte wordt 

bedoeld. 

(geanonimiseerd)

Op 
een 

vraag 
van mevrouw 

Bl seert 
de heer 

MN 
an dat het bezoek aan 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Uddelerweg 
6-8 komende week 

plaatsvindt. 

3. Stand van zaken 

a. Subsidies 

De 

heer 

meldt dat er wel enkele 
(grote) plannen zijn, 

maar dat er sinds de 
vorige 

vergadering geen subsidieaanvragen zijn ingediend. 

b. 
Vergunningen 

De heer 
MN 

meldt dat er alleen een 

vergunning 
voor reclame aan de 

zijgevel 
van De 

Roskam is 
aangevraagd. 

Het 
vroeger aangebrachte muurgedicht 

komt daar niet 
terug. 

c. Adviezen 

De heer 

MR zegt 

dat voor zover hem bekend de adviezen vanuit de 
vorige 

commissie- 

vergadering 
komende 

dinsdag 
in het 

college 
aan de orde komen. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

4. Nieuwsbrief voor 

monumenteneigenaren 

Als 
onderwerpen 

voor de nieuwsbrief worden 
genoemd: 

- 

_ 
De subsidievoorwaarden 

(vaak 
niet bekend 

bij monumenteneigenaren) 

-_De Monumentenwacht 

-__ 

Duurzaamheid 
(de boodschap: 

hebt u 
interesse, 

kom dan 
praten); 

warmtecamera 

-__De 
onderhoudsplicht, waarbij 

ook de relatie kan worden 
gelegd 

met 

instandhoudingssubsidie 

- 

Wat 
mag je 

met 
een 

monument 

- 

Tips 
vanuit de brandweer 

Dashboard 
Risicobeheersing 

De heer 

Man 
de VNOG 

geeft 
een 

presentatie 
over het Dashboard 

Risicobeheersing 

waarbij 
ook enkele scenario’s 

zijn uitgewerkt 

ten 
aanzien van 

monumenten. 

Afgesproken 
wordt 

dat vanuit de 
commissie/gemeente 

communicatie zal worden 
opgestart richting 

monumenten- 

eigenaren, waarbij 
ook aandacht zal worden 

geschonken 
aan zaken die 

specifiek 
voor 

monumenten 

belangrijk zijn. 
De 

mogelijkheid 
van een informatieavond wordt 

genoemd. Eigenaren 

kunnen individueel 
c.q. groepsgewijs 

in 
contact 

worden 
gebracht 

met 

EN 
van de 

VNOG, 
ten 

aanzien van 

advisering 
over 

brandveiligheid. 
Verder wordt 

afgesproken dat 

een of 
twee 

keer 

per jaar 
de commissie kan 

bijwonen, 
om over en weer 

op 
de 

hoogte 

te 

blijven. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



5. 

Bescherming 
monumentale interieurs 

De heer 

MMoeett 

een 

A-4tje 
uit met informatie over de 

bescherming 
van interieurs. 

Geconstateerd wordt dat er 

geen 
structureel inzicht is in de 

aanwezigheid 
van monumentale 

interieurs binnen de 
gemeente 

Nunspeet. Voor eventueel onderzoek daarnaar is de 
medewerking 

van 

eigenaren nodig. 
De heer 

4 

dat in de Achterhoek een 

proef 
is/wordt 

gedaan 

m.t.b. een 

quickscan 
voor monumentale interieurs. Er 

zijn 
ook bewonersavonden voor 

georganiseerd 
die door de 

eigenaren 
enthousiast 

zijn ontvangen. 
De Monumentenwacht heeft 

alleen in 
Limburg 

een 

gespecialiseerde 
interieurwacht. 

Afgesproken 
wordt om dit 

punt 
de 

volgende vergadering opnieuw 

te 

agenderen. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

6. 
Hooiberg 

’t Frusselt 1 

De commissie 
is, 

op 
basis van de door 

Mevr. Ben 

de 
organisatie 

HooiDelta 

opgestelde beschrijving, 
van 

mening 
dat 

vanwege 
de uniciteit van de 

hooiberg, 
zowel als 

soort 

bouwwerk als 
vanwege 

de constructie van dit 
exemplaar, plaatsing op 

de 
monumentenlijst 

gewenst 
is. Het is wel 

gewenst 
dat er 

nog 
een 

paar 
betere foto's worden 

gemaakt. 

De heer 

Beo nog 
een 

hooiberg 
te hebben ontdekt: een vervallen 

exemplaar 
aan de 

Heetkamp 
in 

Elspeet. 
Of deze het bewaren eventueel waard 

is, 
moet 

nog 
worden bezien. 

Hij 
zal 

contact 

opnemen 
met de 

eigenaar. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

7. 

Rondvraag 

De heer 

meldt 
dat het Gelders 

Genootschap 
over 

enige tijd 

met 
een advies komt hoe 

de 
Monumenten(welstands)commissie ingebed 

kan worden in het kader van de 
Omgevingswet. 

De heer 

BR 
vraact 

of er 

ontwikkelingen zijn 

met 

betrekking 

tot 

Open Monumentendag. 
Dat 

blijkt 
niet het 

geval 
te 

zijn: 
er is al een 

paar jaar geen sprake 
van 

particuliere 
initiatieven met 

betrekking 

tot 
dit 

onderwerp. 

Mevrouw 

Ml 
zeg: 

dat er af en toe een duurzame monumentenroute wordt 
georganiseerd, 

maar dat daar nooit een 
monument 

in de 
gemeente Nunspeet bij 

is. De 

veer 

toe 

na te zullen 
gaan 

wie dat 
organiseert 

en wat de 
mogelijkheden 

voor/in 
Nunspeet zijn. 

Dit kan dan 

de 
volgende 

keer 
op 

de 
agenda. (opmerking 

FvV: het 
gaat 

om 

www.duurzamehuizenroute.nl) 

De heer 

RS meldt 

dat 
hij 

definitief 
op 

1 
april 

a.s. met 

pensioen gaat 
en dat 

vermoedelijk 

eind februari 
zijn 

laatste 
werkdag 

zal 
zijn. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

8. 
Sluiting 

Niets meer aan de orde 
zijnde, 

sluit 

mevrouw de 
vergadering. (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


